

起吊式超高压线接触皮革烫光压花机 仿真皮压花

产品名称	起吊式超高压线接触皮革烫光压花机 仿真皮压花
公司名称	常州市风靡电子设备厂
价格	面议
规格参数	加工定制:是 类型:皮革压花机 品牌:风靡
公司地址	江苏 常州市钟楼区 新昌路118-68
联系电话	86-0519-86969973市 18112315501

产品详情

fmzyq--起吊式超高压线接触熨光压花机

用途：1、皮革熨光 2、皮革荔枝纹压花等

适用企业：制革厂、人造革厂

技术特点：

- 1、超高压力：最大可以达到240kg/平方厘米，可以实现荔枝纹等粗花纹的压制，纹路清晰、饱满。
- 2、配置镜面辊，自由更换，一机两用。
- 3、机身及轴头均采用进口材料制作，强度高，能承受超高的压力，绝不变形。
- 4、配置电动起吊架，可以储存3根备用滚，方便更换。
- 5、关键部位全部采用进口材质。如：电机、轴承、加热器，毛毯等。
- 6、配置精密的皮革智能伸展装置，可以对有褶皱的皮革进行伸展。
- 7、电脑控制的热均匀分配系统，该功能确保滚面温度始终均匀。
- 8、定时加热功能：该功能可以对设备进行预热，节约开机等待时间。

技术参数：

工作宽度	mm	1600	2100	3000	3200
最大工作压力	kg/cm	240			
最高工作温度		180			
工作速度	m/min	3/17			
压花(或镜面)滚直径	mm	500			
压力辊直径	mm	700			
整机重量	kg	11900	10900	12300	12600
总尺寸	mm	4100*2200*2400h	4600*2200*2400h	5500*2200*2400h	5700*2200*2400h

fmzyq-lifting type super-high pressure ironing and embossing machine.

usage:1 iron the leather 2. emboss litchi pattern on leather.

application:tanneries, artificial leather factories and etc.

features：

1. super-high pressure: its force reaches up to 240kg/cm. it can embossing full and clear litchi pattern.
2. it is equipped with mirror roller which can be switched freely. it makes full use of one set of machine.
3. the material of frame and shaft head is imported. it ' s of high strength that can bear high pressure. it ' s never deformation.
4. it is equipped with auto lifting frame. it can reserve 3 rollers. it ' s easy to switch roller.
- 5.the material of the key spare parts, for example, motor, bearing, heater, blankets is imported materials.
- 6.it can flat the wrinkled leather by using the intelligent high precision leather stretching device.
- 7, computer monitored temperature controlling system keeps the temperature of roller steady and the same.
8. timing heating function: this function can preheat the equipment, and save the boot time.

main technical

working width	mm	1600	2100	3000	3200
working pressure	kg/cm	240			
working temperature		180			
working speed	m/min	3/17			
embossing roller diameter	mm	500			
pressure roller diameter	mm	700			
whole machine weight	kg	11900	10900	12300	12600
size	mm	4100*2200*2400h	4600*2200*2400h	5500*2200*2400h	5700*2200*2400h

关键词：压花机<http://www.czfm.com>

公司介绍

公司全貌

生产车间

展会情况

风靡的客户遍布全球

皮革机械设备生产专家

联系我们



本产品的加工定制是是，类型是皮革压花机，品牌是风靡，型号是Fmzyq，有效尺寸是3200（mm），电机功率是10（kw），规格是普通1600mm,普通2400mm,普通3200mm,高端1600mm,高端2400mm,高端3200mm